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Správa o činnosti 

Akademického senátu Stavebnej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2023 
 

1. Úvod 

Spracovanie predkladanej správy o činnosti vyplýva z ustanovení zákona č. 131/2002 Z. z. o 

vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

(ďalej aj vysokoškolský zákon), Štatútu Žilinskej univerzity v Žiline a Štatútu Stavebnej 

fakulty Žilinskej univerzity v Žiline. 

V zmysle § 8 Akademický senát fakulty je kolektívnym samosprávnym orgánom fakulty, ktorý 

sa skladá z 18-tich volených zástupcov akademickej obce fakulty a člení sa na zamestnaneckú 

časť a študentskú časť. Je zložený z 12 členov zamestnaneckej časti a 6 členov študentskej časti. 

V zmysle § 13f Pôsobnosť akademického senátu fakulty Štatútu UNIZA, akademický senát raz 

za rok podáva akademickej obci fakulty správu o svojej činnosti, ktorú zverejní na webovom 

sídle vysokej školy najmenej na štyri roky. 

 

Zápisy zo zasadnutí Akademického senátu SvF UNIZA sa v plnom znení nachádzajú na 

webovom sídle fakulty v časti Fakulta/Všeobecné informácie/Akademický senát SvF.  

 

2. Zloženie Akademického senátu SvF UNIZA k 31.12.2023  

Zamestnanecká časť Akademického senátu SvF (AS SvF): 

Ing. Roman Bulko, PhD. – tajomník AS SvF UNIZA 

Ing. Peter Danišovič, PhD. 

prof. Dr. Ing. Martin Decký 

Ing. Peter Dobeš, PhD. 

Ing. Matúš Farbák, PhD. – podpredseda AS SvF UNIZA 

Ing. Filip Gago, PhD. 

Ing. Jozef Gocál, PhD. 

Ing. Jakub Chromčák, PhD. 

Ing. Zuzana Papánová, PhD. 

doc. Ing. Radoslav Ponechal, PhD. 

doc. Ing. Eva Remišová, PhD. – predsedníčka AS SvF UNIZA 

Ing. Štefan Šedivý, PhD. 

Študentská časť Akademického senátu SvF: 

Barbora Bandíková 

Zuzana Čeľovská 

Ing. Marek Chabada – podpredseda AS SvF UNIZA (študentská časť) 

Bc. Lenka Lapašová 

Aneta Vrabcová 

Ing. Erik Vrchovský 

Zmeny v roku 2023:  

ZČ.: doc. Ing. Radoslav Ponechal, PhD. nahradil Ing. arch. Zuzanu Grúňovú, PhD. 
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ŠČ: Barbora Bandíková, Zuzana Čeľovská, Aneta Vrabcová a Ing. Erik Vrchovský nahradili 

Ing. Mareka Bartka, PhD., Ing. Dušana Briliaka, PhD., Ing. Bibiánu Martinovičovú, Ing. Mateja 

Prišča. 

3. Základné informácie o zasadnutiach AS SvF v roku 2023 

Dátum 

zasadnutia 

Poradové číslo 

zasadnutia v rámci 

FO 2022 až 2026 

Počet prítomných 

na začiatku 

zasadnutia  

Overovatelia 

zápisu 

30.3.2023 8. 18 
Ing. arch. Zuzana Grúňová, PhD. 

Bc. Matej Prišč 

12.5.2023 9. 14 
prof. Dr. Ing. Martin Decký 

Ing. Marek Bartko 

16.6.2023 10. 15 
Ing. Jozef Gocál, PhD. 

Ing. Dušan Briliak 

6.7.2023 11. 14 
Ing. Jakub Chromčák, PhD. 

Ing. Marek Chabada 

28.9.2023 12. 14 
Ing. Štefan Šedivý, PhD. 

Barbora Bandíková 

 

4. Zasadnutia AS SvF 

V roku 2023 sa uskutočnilo spolu 5 riadnych zasadnutí AS SvF. 

8. riadne zasadnutie AS SvF pre funkčné obdobie 2022 - 2026 

Vo štvrtok 30.3.2023 (8:30 hod, zasadačka dekana AE307) sa uskutočnilo 8. zasadnutie AS 

SvF pre funkčné obdobie 2022 – 2026. Po schválení programu a overovateľov zápisu dekan 

SvF prof. Drusa predložil návrh Smernice č. 1/2023 – Štatút Stavebnej fakulty Žilinskej 

univerzity v Žiline, ktorý bol prerokovaný v Legislatívnej komisii AS. V diskusii bol prof. 

Deckým podaný návrh na doplnenie článku Poslanie a pôsobnosť fakulty v odseku 2 o text 

„...environmentálneho inžinierstva, inteligentných miest a regiónov,...“, ktorý bol schválený. 

Navrhovaná Smernica č. 1/2023 Štatút Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline bola 

hlasovaním AS schválená jednomyseľne. 

V ďalšom bode programu predsedníčka AS SvF predložila návrh Rokovacieho poriadku 

Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline, ktorý bol spracovaný 

spolu s  Legislatívnou komisiou. Dokument bol AS schválený jednomyseľne. 

V ďalšom bode programu dekan SvF predložil návrh Výročnej správy o činnosti SvF za rok 

2022. Po diskusii, formálnych úpravách a doplneniach výstupov bol dokument AS 

schválený jednomyseľne. 

Následne bol potvrdený mandát Ing. Jakuba Chromčáka, PhD. ako zástupcu Stavebnej fakulty 

UNIZA v Rade vysokých škôl SR na nové funkčné obdobie od 1.6.2023 do 31.5.2027. 

V poslednom rokovacom bode predložil dekan SvF Dodatok č.3 k Organizačnému poriadku 

Stavebnej fakulty UNIZA. V diskusii bola položená pripomienka Ing. arch. Grúňovej, PhD. 

ohľadom zjednotenia smerníc UNIZA na obsadzovanie funkčných miest profesorov a 

docentov a zásad výberového konania a novelizovaného zákona o VŠ. Funkčný docent môže 
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ostať na funkčnom mieste docenta bez akéhokoľvek titulu. Dokument bol schválený 

jednomyseľne. 

9. riadne zasadnutie AS SvF pre funkčné obdobie 2022 - 2026 

V piatok 12.5.2023 (8:30 hod, zasadačka dekana AE307) sa uskutočnilo 9. zasadnutie AS SvF 

pre funkčné obdobie 2022 – 2026. Po schválení programu a overovateľov zápisu bol 

predložený návrh Správy o činnosti Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej 

univerzity v Žiline za rok 2022. Predsedníčka AS SvF UNIZA prehľadne informovala 

o podstatných prerokovaných bodoch a schválených dokumentoch a uzneseniach AS SvF za 

rok 2022. So správou boli v predstihu oboznámení všetci členovia senátu. K predloženej 

správe neboli vznesené námietky. 

V ďalšom bode programu dekan SvF a tajomníčka SvF Ing. Kaisová predložili návrh Výročnej 

správy o hospodárení Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline za rok 2022. 

V následnej diskusií boli položené otázky ohľadom tempa čerpania fondu odmien 

a investičného fondu fakulty v porovnaní s ostatnými fakultami; odvodov z dane 

z podnikateľskej činnosti; možnosti zjednotenia externého štúdia iba na jeden študijný 

program; možnosti nahradenia nižšieho vedeckého výstupu vyššou kategóriou v projektoch 

APVV, MVP a VP. Návrh Výročnej správy o hospodárení SvF UNIZA za rok 2022 bol 

schválený 15 hlasmi.  

V rôznom Ing. Šedivý, PhD. informoval o výsledkoch volieb do AS UNIZA na roky 2023 až 

2027.  

10. riadne zasadnutie AS SvF pre funkčné obdobie 2022 – 2026 

V piatok 16.6.2023 (8:30 hod., zasadačka dekana AE307) sa uskutočnilo 10. zasadnutie AS 

SvF. Po schválení programu, zapisovateľa a overovateľov zápisu. Zasadanie viedol 

podpredseda AS SvF Ing. Farbák, PhD., ktorý požiadal dekana SvF o predstavenie návrhu 

rozpočtu a delenia finančných prostriedkov SvF na rok 2023. Dekan oboznámil senátorov 

s východiskami rozpočtu, jednotlivými položkami uvedenými v tabuľkách a financiách 

mimo základného balíka financovania. Upozornil na zhoršujúcu sa situáciu, vzhľadom na 

nové pravidlá pre hodnotenie vedecko-výskumného a pedagogického výkonu, ktoré budú 

ovplyvňovať delenie financií na jednotlivé vysoké školy. Predstavil aj varianty delenia 

financií na pokrytie platov pre jednotlivé katedry SvF a oboznámil členov AS s rozhodnutím 

kolégia dekana o schválení variantu so 75% pokrytím platov zamestnancov. Dekan 

informoval o časovom posune schvaľovania rozpočtu, ktorý súvisí s novými pravidlami 

podľa zákona o VŠ (schvaľovanie Správnou radou UNIZA) a tiež úlohe, ktorú dostal od 

rektora UNIZA - spracovať správu o budúcom hospodárení, fungovaní a udržateľnosti SvF.  

K predloženému rozpočtu zaujala Hospodárska komisia AS SvF nesúhlasné stanovisko. 

Predseda komisie Ing. Štefan Šedivý, PhD. vyjadril nespokojnosť s termínom predloženia 

a možnosti naštudovania a spracovania stanoviska komisie a upozornil na niektoré 

nešpecifikované údaje (štrukturálne fondy), potrebu stanovenia koncepcie zlepšenia 

finančnej situácie fakulty ako aj spôsobu odmeňovania za impaktované články. V diskusii 

Ing. Grúňová, PhD. poukázala na nedostatočné odmeňovanie externých pedagógov 

zabezpečujúcich vyučovací proces, riešenie nepriaznivej situácie, nutnosti úprav študijných 

programov a reštrukturalizácie celej SvF. Ing. Farbák, PhD. na základe stanoviska Správnej 

rady UNIZA ohľadom podporovania menej výkonných pracovísk/katedier, vyzval dekana 

o vypracovanie plánu riešenia problému s termínmi a merateľnými ukazovateľmi. Návrh 

rozpočtu a delenie finančných prostriedkov akademický senát SvF neschválil.  
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V ďalšom bode bol schválený návrh Plánovaných počtov prijatých uchádzačov na SvF v 

bakalárskom, inžinierskom a doktorandskom štúdiu pre ak. rok 2024/2025. V diskusii 

k tomuto bodu bola prednesená správa o činnosti Katedry geodézie, analýza a porovnanie 

efektivity činnosti KGd s ostatnými študijnými odbormi v priebehu viacerých rokov, potreba 

reštrukturalizácie SvF, vhodnosť/nevhodnosť spojenia všetkých zameraní dopravných 

stavieb v jednom študijnom programe. 

V ďalšom bode bol predložený návrh Dodatku č.4 k Smernici č 1/2021 Organizačný poriadok 

Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline. Dekan SvF objasnil dôvody vzniku troch 

nových pozícií v organizačnej štruktúre SvF - pozícia odborného asistenta na katedre 

technológie a manažmentu stavieb a dve miesta výskumných pracovníkov na Katedre 

stavebnej mechaniky a aplikovanej matematiky. Ing. Farbák, PhD. vyjadril nespokojnosť s 

pedagogickou činnosťou, ktorú vykonávajú VP na fakulte vzhľadom na plnenie 

habilitačných kritérií, čím sa vnáša nestabilita do systému. Návrh Dodatku č.4 k Smernici 

č.1/2021 bol schválený 14 hlasmi. 

V rámci bodu rôzne Ing. Papánová, PhD. upozornila na nebezpečenstvo zavedenia 

rozpočtového provizória v prípade neschválenia rozpočtu fakulty.  

11. riadne zasadnutie AS SvF pre funkčné obdobie 2022 - 2026 

Vo štvrtok 6.7.2023 (8:30 hod, zasadačka dekana AE307) sa uskutočnilo 11. zasadnutie AS 

SvF pre funkčné obdobie 2022 – 2026. Predsedníčka AS odovzdala menovacie dekréty 

senátorom doc. Ing. Radoslavovi Ponechalovi, PhD., sl. Barbore Bandíkovej, sl. Zuzane 

Čeľovskej pre funkčné obdobie 2022 – 2026 a následne bol schválený program 

a overovatelia zápisu. 

Dekan predložil návrh rozpočtu fakulty na rok 2023, v rámci ktorého predstavil Koncepciu 

udržateľnosti SvF. V diskusii sa senátori zaujímali o stanovisko vedúcich katedier 

k znižovaniu počtu tvorivých pracovníkov, zlučovaniu katedier do väčších celkov (Ing. 

Farbák, PhD.), nedostatkoch metodiky hodnotenia tvorivých zamestnancov (inštitucionálne 

projekty, projekty Nórskych fondov) a spôsoboch ich ohodnotenia pri nízkom výkone (Ing. 

Gago, PhD.), optimalizácii výučby, časovom horizonte zavedenia študijného programu 

geodézia v inžinierskom štúdiu, možnosti financovania doktorandov z grantových schém. 

Bol predstavený koncept minimálnych požiadaviek na tvorivého zamestnanca, ktorý 

vychádza z pedagogickej činnosti (Ing. Bulko, PhD.). Dekan navrhol, že by bolo vhodné 

spolu s Hospodárskou komisiou AS vypracovať metodiku delenia financií na katedry na 

budúci rozpočtový rok. Návrh Rozpočtu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline na 

rok 2023 bol schválený 12 hlasmi. 

V ďalšom bode bol predsedníčkou AS predložený návrh Zásad volieb do Akademického senátu 

Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline, ktorý predstavil predseda Legislatívnej 

komisie AS. Po drobných úpravách, bol dokument Zásady volieb do Akademického senátu 

SvF UNIZA jednomyseľne schválený.  

12. riadne zasadnutie AS SvF pre funkčné obdobie 2022 - 2026 

Vo štvrtok 28.9.2023 (10:00 hod, zasadačka dekana AE307) sa uskutočnilo 12. zasadnutie AS 

SvF pre funkčné obdobie 2022 – 2026. Po schválení programu a overovateľov zápisu 

predsedníčka AS SvF informovala o zaniknutí členstva dvom členom študentskej časti AS a 

predstavila Časový harmonogram doplňujúcich volieb člena študentskej časti AS SvF 

UNIZA. Dokument bol schválený jednomyseľne. 
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Pre doplňujúce voľby člena študentskej časti AS SvF UNIZA predsedníčka AS SvF UNIZA 

navrhla za členov volebnej komisie Ing. Mareka Chabadu, Bc. Lenku Lapášovú a sl. Zuzanu 

Čeľovskú, ktorí boli v tajnom hlasovaní zvolení do volebnej komisie. 

V ďalšom bode prodekanka doc. Kúdelčíková predložila návrh na schválenie členov 

Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty pre študentov. Disciplinárna komisia SvF pracuje 

v zložení 6 členov, z ktorých 3 členovia sú vysokoškolskí učitelia a 3 členovia sú študenti 

fakulty (s platnosťou na 1 rok). Prodekanka doc. Ing. Mária Kúdelčiková, PhD. navrhla 

členov Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty pre študentov za bakalárske štúdium: sl. 

Barboru Bandíkovú, za inžinierske štúdium: Bc. Lenku Lapašovú a za doktorandské 

štúdium: Ing. Mareka Chabadu. V tajnom hlasovaní boli všetci navrhnutí členovia zvolení 

do disciplinárnej komisie. 

V ďalšom bode dekan predložil návrh Zásad a pravidiel prijímacieho konania pre 1., 2. a 3. 

stupeň vysokoškolského štúdia na SvF UNIZA pre ak. rok 2024/2025 a predstavil zmeny a 

doplnenia v dokumentoch. Zásady a pravidlá prijímacieho konania boli schválené 

jednomyseľne. 

Doplňujúce voľby člena ŠČ AS SvF UNIZA 

V priebehu roka 2023 sa uskutočnili doplňujúce voľby na člena do študentskej časti AS SvF 

UNIZA. Voľby boli vyhlásené dňa 28.09.2023. Do 05.10.2023 prebehlo Odovzdávanie 

návrhov kandidátov na člena študentskej časti AS SvF UNIZA. Volebná komisia prijala dva 

návrhy kandidátov, menovite: sl. Aneta Vrabcová a Ing. Erik Vrchovský. Obaja kandidáti s 

návrhom súhlasili. Voľba člena študentskej časti AS SvF UNIZA sa uskutočnila dňa 

17.10.2023 v miestnosti AE108 v čase od 8:00 do 14:00 hod. Zvolenými kandidátmi na člena 

do Študentskej časti Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline sa 

podľa získaného počtu platných hlasov stali: 

č. Titul, Meno a Priezvisko Počet platných hlasov 

1. Aneta Vrabcová 10 

2. Ing. Erik Vrchovský 7 

 

 

V Žiline, 19. marca 2024 

doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

predsedníčka AS SvF UNIZA 

 

Zapísal: Ing. Roman Bulko, PhD., tajomník AS SvF 


